

Dear Fresher Mates:

Congratulations on your offer! The Cambridge University Chinese Undergraduate Society (CCS) would like to invite you to take part in our Orientation Camp this year in Nanjing (2022.9.5-9.8). Ocamp is a traditional event of CCS, providing an opportunity for freshers to meet and be well prepared for university life ahead. Please follow our official account on WeChat: cucus_wechat for sign-up details! We are looking forward to seeing you all :)

新生盆友们好，恭喜大家拿到offer！在崭新的大学生活开始前，剑桥大学中国本科学学生会邀请您于南京参与为期三天的新生营2022 Orientation Camp (2022.9.5-9.8)，结识即将一起学习生活的小伙伴，在学长学姐的带领下，来一场不折不扣的夏日狂欢吧！报名详情请关注CCS的微信公众号（cucus_wechat），我们期待与你相见！

Best wishes,
CCS Committee

白露

剑桥新生营

Cambridge University Chinese Undergraduate Society
剑桥大学中国本科学学生会

蒹葭采采，白露未已。所谓伊人，在水之湄。

白露之际即新学期伊始之时
CCS诚邀本届新生参与2022年主题新生营
和即将并肩同行的伙伴
编写属于你们独特的初秋记忆。

活动日期
2022.9.5-8

活动地址
南京雨润涵月楼酒店

报名方式
关注公众号: cucus_wechat